
HALLSTA RIDKLUBB 

PROTOKOLL 

Styrelsemöte 

2023-11-16 

Sida 1 

 

 

Styrelsemöte Hallsta Ridklubb, 2023-11-16, § 64 - 71 
 

Närvarande: Eva Senderovitz, Maria Adolfsson, Ellen Åkerström, Michelle Tirroniemi, Ann-Marie 

Kossowski, Daniel Järlestig, Linnea Grankvist, Anette Berg, Nora Åkerström, adjungerad Malin 

Johansson, ridskolechef  

Ej närvarande: Katja Bergman, Anna Blomstam, Nora Gröhn, Marie Johansson, Julia Hagström 

 

§ 64 Mötets öppnande  

Föreningens ordförande Eva Senderovitz förklarade mötet öppnat.  

  

§ 65 Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes 

  

§ 66 Val av protokolljusterare  

Michelle Tirroniemi valdes att justera dagens protokoll.  

  

§ 66 Rapporter  

a. Anläggning  

Summering 

• Påbörjat arbetet med ridslingan, breddning av vägen mellan tårtbitarna klar  

• Grävt ned en del kabelrör till lösdrift, grushagarna och även grushagarna vid gamla  

• Haft möte och gått igenom status samt lite planering  

• Satt snökäppar och städat undan en del inför vintern 

• Och som vanlig en del småfix 

 

Plan för kommande period 

• Spola avlopp i gamla delen som det är dåligt flöde i  

• Justera en stolpe till grushagarna som blev sönderkörd vid tävlingen.  

• Reparera båda? Fodervagnarna, då dom tagit rejält med stryk  

• Montera styrning till gödselrännan, samt skrapa nu när vi fått hem delar  

• Porten till nya foderkammaren verkar ha fått lite stryk så den verkar lite sned och är svår att 

stänga  

• Börja planera för att bygga en platta utanför nya foderkammaren, har fått hjälp med att 

dimensionera den.  

• Få ihop gräsklippare  
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• Fortsätta röja efter Vinbäcken  

• Bygga klart trappen, med ett riktigt räcke  

• Ta in nya offerter på avfallshantering  

 

Övrigt 

Använd felanmälansformuläret, det hjälper med arbetet att planera framtida åtgärder och inget 

blir bortglömt. Använd det även vid förslag på åtgärder som inte är direkta fel. 

     

Förra Perioden  Status nu  

 

b. Ridskola  

Summering 

Vi har köpt en ny häst - Tobi. Han kommer att slussas in succesivt i verksamheten.  

Branco, Max och Blomman har alla blivit behandlade för diverse skador, och håller nu på att 

sättas igång igen. 3 hästar borta påverkar direkt verksamheten och risken är väldigt stor att 

övriga får gå för mycket.   

 

Ridlärare + chef har varit på planeringskonferens. Många bra tankar och idéer inför 2024.  

Malin Ronell jobbar sin sista vecka denna vecka.  

 

Vi har flera “extra” personer i stallet för tillfället, en person som arbetstränar 3 h/dag, och två 

personer som är här via grundskolan som miljöombyte. Plus ett gäng som är ute på praktik. 

Roligt och värdefullt ur många aspekter.   

 

Vi har just nu 32 st på kö till stallplats, varav några har flera hästar. Det är nog värt att räkna 

vidare på fler uteboxar + fler grushagar.   

 

Vi har varit på två ponnyridningar, vilka gick bra. Fortfarande väldigt svårt att få funktionärer till 

dessa - tyvärr! Snart dags för Julmarknad, och då saknar vi massor med folk.   

 

Plan för kommande period 

• Fakturera period 3 på ridavgifterna.   
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• Fylla julkurserna  

• Förbereda 2024  

c. Ekonomi  

Summering 

Det ackumulerade resultatet för oktober ligger på -483 tkr vilket är 859 tkr bättre än budget  

(på -1,4 mkr), detta har framför allt att göra med att:  

• Tävlingsverksamheten har gått ca 200tkr bättre än budgeterat på grund av extra inlagda 

tävlingar  

• Vi har fått ca 95 tkr mer än budgeterat från bland annat Idrottslyftet (bidrag till ridslinga inte 

inräknat)   

• Vi har höjt terminsavgiften efter semestern och är nära att vara i fas igen gällande 

terminsavgifter efter intensiv marknadsföring, påverkar ca 300 tkr  

• Amorteringsbefrielsen från kommunen har påverkat anläggningsbidraget positivt med 

125 tkr (bör flyttas till balansen)  

• På kostnadssidan har vi inte blivit fakturerat av våra externa tränare i den takt vi har 

budgeterat (men det kommer jämna ut sig)  

• Vi har inte underhållit anläggningen enligt den ambition vi har budgeterat med  

• Vi har hittat och köpt en ersättare för Karina, Nattens Obiwan.  

• Vi kämpar fortfarande med införande av Fortnox som ekonomisystem, även om flytten initialt 

gick bra finns det en del utmaningar i systemet.  

  

På grund av amorteringslättnaden har vi nu en acceptabel likviditetsprognos för året, i samband 

med budgetarbetet behöver vi fastställa en strategi för hur vi hanterar situationen när amort-

eringen återupptas i juli 2025. 

 

Delresultat:  

• Tävling: 375,1 tkr (skillnad mot budget 136,2 tkr) Fler tävlingar och fler anmälningar än 

förväntat.  

• Ridaktiviteter (exkl. personalkostnader): 73,2 tkr (skillnad mot budget: 7,2 tkr)  

• Externa aktiviteter: 171,1 tkr (skillnad mot budget: 16,1 tkr) Stor efterfrågan på öppen bana 

och årets första P&Js, sedan dess har det jämnat ut sig.  

• Sponsring: 176 tkr (skillnad mot budget: 57 tkr) Vi har lyckats ersätta de sponsorerna som 

hoppade av i början på året.  

• Ungdomssektionen: 4,8 tkr (skillnad mot budget:  4,8 tkr) 

 

Plan för kommande period 

Påbörja budgetarbete.  

Prognosresultat 2023:   

 

Resultat: -1 308tkr   
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Likviditetsresultat: -431tkr   

 

Ridslingeprojektet (med bidrag från Allmänna Arvsfonden, ATG och RF SISU hanteras separat 

och ingår inte i prognosen)  

 

Planerade investeringar/större projekt 2023:  

• Fiberinstallation (klart, betalt 2 mars)  

• Hästar (ersättning av Zorro, letande pågår) (klart, Tenacious köpt juli)  

• Ponny, ersättning av Karina (Nattens Obiwan köpt oktober)  

• Renovering av baracker till ungdomsverksamhet och uthyrning (inväntar respons från 

elektriker)  

• Domarvagn (december)  

• Etablering av Ridslinga, fas 1, påbörjad   

• Uppfödning (pågår)  

d. Tävling  

Summering 

Malin R går hem på föräldraledighet. Hanna J tar över som ansvarig för hopptävlingar. Vi har 

synkat och gjort en överlämning. Nästa hopptävling början på december med Sverigeponnyn.   

Övrigt  

Vi funderar på att “uppgradera” rosetterna till ännu större och ser också över leverantör av 

rosetter.    

Angående att skapa “tävlingsgrupper” med ansvariga för olika områden så har vi beslutat att 

lägga ner det. Tillfrågade har svarat att de gärna hjälper till men vill inte ha ansvar över något. Vi 

har inte kunnat hitta någon som varit villig att ställa upp på de uppdragen, tyvärr. 

e. Harkinsatsen och klubbkläder   

Summering  

• Planerat för galan och bokat in datum. Galan blir 20/1 lokal bokad.   

• Medlemsevent Prison island 6/12 bokat  

  

Plan för kommande period   

• Fortsätta planera gala  

• Skriva ut biljetter till SIHS   

• Kolla förslag på nya mössor/pannband    

 

 

 



HALLSTA RIDKLUBB 

PROTOKOLL 

Styrelsemöte 

2023-11-16 

Sida 5 

 

 

Övrigt  

• Dela ut mer uppdrag till ridgrupper och övriga medlemmar. Till exempel att mån 16:45 får 

ansvara för att städa toaletten i stallet och att dom själva får dela upp med hur dom vill 

fördela inom gruppen.   

• Ha färre medlemsevent inför kommande år. Det är så få som deltar så det kostar mer än 

vad det ger. Använda pengarna till andra saker för de som engagerar sig istället.  

• Plocka bort att ridgrupperna blir tilldelade att hjälpa till på klubbtävlingar så som pokaljakt 

osv. Ridgrupperna blir tilldelade Pay and jump och riktiga tävlingar. På pokaljakter får 

deltagarna själva hjälpa till. 

f. Ungdomssektionen  

Summering  

Under oktober månad har vi anordnat tillfällen för alla barn och ungdomsgrupper för att 

presentera HARKUS. Vi har fått många förslag på aktiviteter, hur vi kan förbättra 

ungdomsrummet samt vad som skulle kunna bidra till att barn/unga vill hänga i stallet oftare. 

Har arrangerat käpphäst KM, spökövernattningen. Har börjat planera Luciashowen, samt en hel 

del möten för planering.  

Plan för kommande period  

• Gå igenom alla förslag från träffarna från ridgrupperna 

• Sätta upp information om Luciashowen och genomföra den 

• Fortsätta renovering av ungdomsrummet 

• Vara med på julpyssel som anordnas av stora styrelsen.  

• Förbereda för årsmöte och kommande års styrelse. 

g. Hyresgäster  

Inget att rapportera.  

h. Webb och IT   

Boka möte med en person som arbetar som kommunikatör för att be om tips och lite utbildning i 

hur vi kan använda sajten bättre.   

 

Förslag från Malin J att ha en presentationsfilm/sida för alla våra hästar med information om 

deras egenskaper och utrustning på webben. Från en QR-kod som sitter på boxen. Vi kikar på 

detta och har det som ett långsiktigt projekt.   

 

IT har köpt in röstförstärkare. Nätverket fungerar bra sen installationen av fiber.  
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i. Sponsring 

Summering 

• Svar från Länsförsäkringar Bergslagen om att vi tyvärr inte fått sponsorpengar därifrån. Det 

finns dock möjlighet att söka nya pengar i nästa omgång innan februari 2024.  

• Deltagit i sponsormöte med ICA Matkassen som vill testa en ny modell för sponsringsavtal, 

nytt enskilt möte i början av december  

• TV i entrén uppdaterad med nya och uppsagda sponsorer  

• HTR Haldins Tryck och Reklam har sagt upp kontraktet   

 

Plan för kommande period. 

• Möte med ICA Matkassen   

• Söka sponsring hos Westinghouse, via formulär, ev till B-korts bil   

• Ta fram en aktuell kalkyl gällande leasing/köp av B-kortsbil  

• Skicka ansökan till Länsförsäkringar Bergslagen   

 

Övrigt  

Fått in ett förslag att vi kan låta medlemmar sponsra genom att betala in en extra summa ihop 

med medlemsavgiften. Mot att namnet står på t.ex. TV i entrén och ev webben. Se exempel från 

Stora Ekeby Ridklubb. 

 

j. Försäljning 

Summering 

Vi har beställt Bingolotter och julkalendrar från Svenska spel. Dessa finns att hämta i fik1 

förförsäljning eller för att köpa.   

 

Vi planerar att koncentrera oss på att sälja julkalendrar nu innan jul, samt Bingolotter till 

nyårsbingon.   

 

Vi har haft med kalendrar på ponnyridningar och det finns en färdig tavla som man kan ta med 

och sälja kalendrar samt lotter om man vill och känner sig manad. 

 

Plan för kommande period  

Planen är att först maxa försäljningen för kalendrar och lotter nu november. Framför allt 

kalendrar då hälften av summan går till klubben.  

 

Viktigt att alla hjälps åt att sälja på sina arbetsplatser, till nära, kära, anhöriga och grannar.   
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Om alla medlemmar säljer en kalender var så har vi sålt ca 500 kalendrar. Förtjänsten är störst 

på kalendrar så det vore toppen att få dom sålda. Vi har beställt 260 st. Dom kostar 100 kr och 

50 kr går direkt till ridskolan.   

 

Julmarknad vid Skantzen. Ann-Marie ansvarar för försäljningen på plats båda dagarna.  

k. Uthyrning 

Summering 

• Under oktober har vi haft Golden Retriever hundutställning   

• Hyresavtalet för cafeterian har blivit uppsagt och avslutas i slutet av december 2024  

• Veterinären som hyr in sig hos oss är sjukskriven för en längre period 

• Föreningen Hallon Raceway har bokat in tre dagar i ridhusen för tävlingar  

l. Interiör   

Summering 

Denna period har det inte hänt så mycket i denna grupp. Lite småstädning här och var. Mest i 

cafét.   

 

Annonserat och letat efter gratis möbler till barn och ungdomsrummet för att få den klar och för 

hoppningsvis mer öppen. Stor efterfrågan finns.   

 

Plan för kommande period  

Planen för kommande period är att göra julfint på anläggningen. Julpyssel tillsammans med 

HARKUS är planerad till den 25/11.  

Övrigt 

Michelle kommer lämna ansvaret för interiörgruppen och undrar vem som vill ta över.  

 

§ 67 AU informerar  

Fastställande av rutten för slingan är klar och avstämd med kommunen och länsstyrelsen. Eva 

ska börja skicka ut offertförfrågan till entreprenörer. Hon ska också undersöka om vi kan få 

dispens från arvsfonden för ansökan om nästa utbetalning på grund av förseningar.  

 

§ 68 Övriga frågor – Fler platser, lösdrift, maxtak av hö 

Eftersom det är kö till stallplatser från hyresgäster diskuteras det kring möjligheter att utöka 

antalet stallplatser. Frågan kommer utredas.  
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Förslag på att höja anläggningsavgiften, men då det är så svårt att få tider i ridhusen och liten 

efterfrågan på att köpa anläggningskort känns det inte aktuellt.   

 

Förslag att ha ett maxtak på hö och att hyresgäster får swisha en extra kostnad för det som är 

utöver ca 12 kilo. Detta har vi provat förut och det fungerar inte bra.  

 

§ 69 Övrig fråga – Ideell drift av cafeterian  

Det är svårt att få cafeterian att gå runt genom uthyrning av enbart cafédelen då det blir för 

stora kostnader i arbetsgivaravgifter osv. Om föreningen driver det ideellt istället är det pengar 

som skulle kunna stanna i föreningen. Medlemmarna kan hjälpa till med att baka saker som säljs 

i cafeterian, något man inte får som företagare. Problem tidigare har varit att det varit svårt att få 

någon som vill ta ansvar för en ideell cafeteria.   

 

§ 70 Övrig fråga 

• Nästa möte är torsdag den 14 december kl 18.30.  

 

§ 71 Mötets avslutande  

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

 

Vid protokollet: Justeras: 

 

 

Maria Adolfsson, Sekreterare Michelle Tirroniemi, Justerare  

 

Justeras: 

 

 

Eva Senderovitz, Ordförande 


